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Barendrecht, 13 maart 2023 

 

Betreft: Schriftelijke vragen ondergrondse werkzaamheden Oranjewijk 

 

Geacht college, 

 

In de Oranjewijk zijn de afgelopen tijd veel ondergrondse werkzaamheden.  

Met name bewoners in de Prins Bernhardstraat en de Beatrixstraat hebben al langere tijd last van deze 

ondergrondse werkzaamheden, die nu al bijna twee jaar duren. De ene keer gaat de grond open voor het 

vernieuwen van de riolering, dan weer voor het leggen van gasleidingen, dan weer voor de installatie van 

elektriciteitskabels of het leggen van glasvezel. Dit alles door wisselende bedrijven en (onder-)aannemers, 

die niet altijd zorgvuldig communiceren. Bewoners met klachten en vragen krijgen bovendien onvoldoende 

informatie vanuit onze gemeente. Over deze situatie wil de fractie van Echt voor Barendrecht (EVB) een 

aantal vragen stellen: 

 

1. Kunt u aangeven welke ondergrondse werkzaamheden er voor de Oranjewijk nu nog op de rol 

staan? Met name zijn wij benieuwd naar de werkzaamheden in de Prins Bernhardstraat en de 

Beatrixstraat.  

2. In onze gemeente wordt toch gebruik gemaakt van een werkwijze waarbij “werk-met-werk” maken 

voorop staat? Dat wil dan toch zeggen dat als een weg wordt opengebroken voor bijvoorbeeld de 

aanleg van de riolering ook direct de gasleiding vervangen wordt? Waarom lijkt dit in de 

Oranjewijk, specifiek de Prins Bernhardstraat en de Beatrixstraat, dan niet gebeurd? 

3. Bewoners van de genoemde straten hebben veel behoefte aan een informatieavond waarbij zij 

kunnen horen of alle werkzaamheden nu klaar zijn, wat zij eventueel nog kunnen verwachten en 

hoe de informatievoorziening naar hen toe verbetert gaat worden. Bent u bereid om een dergelijke 

informatieavond te organiseren? Zo nee, hoe gaat u dan aan deze wens tegemoet komen?  

4. Het is onze fractie bekend dat de gemeente de informatievoorziening rond werkzaamheden 

grotendeels bij (onder-)aannemers legt. Rond deze werkzaamheden in de Oranjewijk lijkt dit dus te 

wringen, omdat bewoners nu nauwelijks of geen informatie (hebben) ontvangen. Kunt u aangeven 

of u mogelijkheden ziet om dit soort communicatieproblemen rond dit soort werkzaamheden te 

verbeteren? 

 

We zien uw beantwoording met interesse tegemoet,  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van Echt voor Barendrecht, 

 

Roeland Bol 
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